
 

 

Voel skole 
Kageplan:  

Referat  
Skolebestyrelsesmøde d. 18. juni 2020 kl. 19.00-22.00 i mødelokalet 
ved mellemtrinnets fællesrum. 
 

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 

 

Meddelelser 

Fra ledelsen: 

Ansættelse af ny lærer i Rosas stilling 

-forslag til tidsplan og opslag 

Coronasituationen – status 

Fra formanden: 

Fra undervisning/fritidsdel: 

Øvrige meddelelser: 

 

Henrik orienterer om corona-situationen. Vi 

havde alle håbet, at vi kom tilbage til helt 

normal skole, men det er ikke tilfældet. Vi 

skal stadig holde afstand og spritte eller 

vaske af, samt vaske hænder. Samtidig er det 

ikke nødundervisning mere, så derfor må 

børnene også bade efter idræt mm. Vi skal 

stadig opdele børnene så meget som muligt, 

sådan at de har et primært hold og få 

sekundære hold. Der er nok at se til for 

personalet. 

Vi drøftede retningslinjen omkring om 

søskende til børn, der er hjemme pga 

sygdom, også skal blive hjemme, når der ikke 

er påvist corona. Det skulle være for at skabe 

yderligere tryghed for børn og forældre. Som 

det er nu, sender vi ikke søskende hjem. 

Bestyrelsen bakker op om, at vi fortsat følger 

retningslinjerne. 

Hvis der kommer et coronatilfælde, træder 

der helt andre spilleregler i kraft. Så kommer 

der et team, der skal smitteopspore og lave 

nye retningslinjer.  

 

Klubben er budgetteret med 60 børn, men 

der er startet 74 børn. 

Forslag om en liste over hvad der sker i 

klubben. Og hvem der er der.  

   



 

Orientering om indbrud torsdag aften og igen 

lørdag aften. Vi har fået stjålet 25 

cromebooks, samt en lærercomputer. 

 

Rosa stopper efter efterårsferien, så vi skal 

ansætte en ny lærer. Bestyrelsen godkender 

jobopslag og tidsplan. Dog bliver der 

samtaler 24/9 i stedet for 22/9. 

Karen orienterer omkring nogle 

forældrehenvendelser. 

Meddelelser fra personalet: Vi er i gang igen 

og børnene klarer den specielle situation flot. 

Personalet har fået et nyt 

forberedelseslokale og møderum, det er alle 

glade for. Der er stadig mulighed for 

stilleforberedelse ovenpå. 

Skolen har modtaget 17 nye børn i nulte 

klasse, Velkommen  

Der er også startet op med morgensamling, 

hvor børnene sidder klassevis og med 2 

meters afstand. 

4 klasse er også kommet godt i gang på 

mellemtrinnet, og de har taget godt imod de 

nye fag. Mellemtrinnet har bevægelse 

udenfor som morgensamling. 

SFO skal vænne sig til at være så opdelt, men 

ellers er de også godt i gang. Det er mod 

vores oprindelige grundlag, at børnene ikke 

må blande sig, det skal alle lige vænne sig til.  

Vi har sat flere vagter på i pauserne. 

 

 

Pkt. 2 

 

Konstituering Bestyrelsen konstituerer sig med 

formand og næstformand 

Formand: Randi Baun  

Næstformand: Trine Kusk 

Pkt. 3 Mødedatoer Mødedatoer til næste år:  18/8, 17/9- 

det bliver både et udvægelsesmøde 

16.30 og efterfølgende 

bestyrelsesmøde, 27/10, 26/11, 

14/12, 26/1, 25/2, 6/4, 17/5, 17/6  

 



 

Pkt. 4 Dialogmødet d.19/8 Henrik gennemgår det datamateriale, 

der er lavet i forbindelse med 

ændring af skoledistrikterne. I de tal, 

der står ud fra Voel Skole, er der 

medregnet, at der kommer nye 

udstykninger. 

Indstillingen fra bestyrelsen er, at vi 

gerne vil være to spor, da vi har 

pladsen og tidligere har været 

tosporet. 

Under punktet drøftede vi også 

tanken om en overbygningsskole i 

Voel. 

Trine og Karen tager med Henrik til 

dialogmøde i medborgerhuset. 

   

Pkt. 5 Udtalelse til tillæg til kvalitetsrapport Efter gennemgang af tillægget 

konstaterer bestyrelsen, at det er 

dejligt med mulighed for to voksne i 

timerne. Men bestyrelsen har ikke 

yderligere kommentarer til tillægget. 

Pkt. 6 Budgetforslag 2021 

 

 

Reduktionskatalog 2021 

Henrik gennemgår tallene. 

Bestyrelsen laver et høringssvar til 

budgettet, det gør Randi. 

 

Bestyrelsen er ærgerlige over at der 

reduceres i fælles kulturelle 

aktiviteter, som Voel Skole har været 

glade for. Det er en del af 

folkeskolens kultur. Skævvridning i 

forhold til land og by. 

Bestyrelsen udtrykker bekymring 

over at den tidlige indsats i 

børnehaven reduceres i forhold til 

talepædagogindsatsen. 

 

Pkt. 7 Årsplan og årsindhold for bestyrelsens 

arbejde 

Punktet udsættes til næste møde. 

Pkt. 8 Økonomi, LFSI og ansættelse(r) Øgede midlers betydning for Voel 

Skole og ansættelse(r)  



 

 

Det betyder vi kan ansætte en lærer i 

Margrethes stilling. Det vil vi gerne 

pr. 1 januar. 

Pkt. 9 Evt. Har vi søgt penge ved mejeriets 

skolemælksfond. De giver penge til 

fællesskabsfremmende formål. Tanja 

undersøger det nærmere. 

Det tages op i elevrådet og 

personalegruppen. 
 


